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Z vezdan Martić na slovenski 
javni televiziji dela že 35 let. 
V tem času je bil novinar in 
voditelj v informativnem 

programu, v oddajah o računalništvu 
nam je približal tehnologije in zna-
nost, vodil je pogovorne oddaje, deset 
let je bil tudi na čelu multimedijskega 
centra in bil pomočnik direktorice TV 
Slovenija. Nekje vmes je začel delati 
dokumentarne filme o malih ljudeh z 
odstiranjem polpretekle zgodovine. 

Kanižarica je njegov deveti film. "Ru-
darji pričajo o času, ki ga nepovratno 
ni več. Govori o patriarhalni moški 
družbi, za katero se nam danes neke 
stvari zdijo nesprejemljive, takrat pa 
so bile normalne. Svet se je spremenil, 
pri rudarjih pa je to najbolj tipično - če 
"dedc ni bil dedc", kot je zahtevala oko-
lica, ni mogel preživeti. Hkrati je bilo 
življenje organizirano tako, da ženske 
niso mogle hoditi v službo, ker moških 
večino časa ni bilo doma. Tisto, kar je 
bilo nekoč popolnoma normalno, da-
nes ne obstaja več, in tisti, ki so živeli 
v tistem času, se danes ne znajdejo. 

Zanje je sedanjost težko predstavljivo 
drugačna. Hkrati pa so imeli tisti časi 
cel kup prednosti in ena je tovarištvo, 
solidarnost. Danes je mladini to težko 
razumeti, da svoj prosti čas nameniš 
zastonj delu v rudniku zato, da se bo 
v vasi zgradila cesta. In tukaj sem se 
našel. V primerjavi te preteklosti s se-
danjostjo današnjim generacijam ne 
moreš pojasniti tistih časov, takratnim 
generacijam pa ne današnjih časov."

O stanju na nacionalni televiziji pa 
Martić pove: "V javno RTV-hišo sem 
prišel leta 1987, zato sem dovolj kompe-
tenten, da lahko rečem, da česa takega 

pa še nismo imeli. Čestitam vsem, ki 
zdaj opozorilno stavkamo. Za pogum 
in odločnost. Osebno sem bil vedno 
proti stavki in vsi novinarji, ki jih poz-
nam, tudi. Ker ko mi stavkamo, gledalci 
ostanejo brez tega, za kar živimo. Novi-
narstvo občutiš v sebi, zgodbe moraš 
prinesti, predstaviti, jih sporočiti. Če 
tega ne počneš, to ni v skladu z vsemi 
tvojimi prepričanji. In dejstvo, da smo 
se odločili za stavko, je resnično zadnji 
korak, ki ga je novinar pripravljen v 
karieri narediti, ker očitno nič drugega 
ne pomaga."

Tatuji pišejo 
zgodbe ljudi

Ljubček, ki čisti 
ledvice in mehur

Ne zavrzite kavne 
usedline 

T atu je postal nosilec osebnostnega 
stila, izraz predanosti in ni več 

nekaj nevsakdanjega. Na trinajsti tatu 
konvenciji v Ljubljani se je predstavilo 
več kot sto tetovatorjev iz Slovenije in 
tujine.

L uštrekove liste nabiramo od junija 
do avgusta, korenino pa od sep-

tembra do novembra. Uporabljamo ga 
za juhe, prikuhe, omake, čaj, žganje. Je 
okusen in predvsem zelo zdrav. Prila-
gamo recepte. 

K o si doma skuhamo skodelico 
dišeče kave in jo popijemo, nam 

ostane kavna usedlina, ki jo običajno 
zavržemo. Toda ko boste prebrali ta 
članek, si boste zagotovo premislili. 
Kofein in antioksidanti v kavni used-
lini pomagajo v boju proti celulitu in 
podočnjakom. Pomagajo pa tudi rastli-
nam na našem vrtu.
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"Današnjim generacijam ne moreš pojasniti tistih časov, 
takratnim generacijam pa ne današnjih časov," o svojem 
najnovejšem dokumentarnem filmu o rudniku Kanižarica 
pove Zvezdan Martić 

Bufolin gre 
na svetovno 
prvenstvo v 
Pariz 

Velika vrnitev 
aviatork in 
usnjenih jaken 

Fenomen Dacia: 
od vzhodnjaške 
obskurnosti 
do svetovnega 
uspeha 

stran  4 stran 24 stran  18

V KOZAREC MODA HITROST

MITI

DR. NARAVA

ZDRAVJE

Rudarji pričajo o času, 
ki ga ni več
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